

## **Gresvik IF**

Glede – Respekt – Engasjement - Samhandling

### **Protokoll fra hovedstyremøte 19.04.2023**

Møtenummer: 2023-03  
Dato: 19.04.2023  
Kl: 18.00-20.00  
Sted: Trondalen – Liten sal  
Innkalt: Alle styremedlemmer og daglig leder

Tilstede: Tormod Hermansen, Roy H Jakobsen, Kathrine Vangberg, Pål Vermedal, Thor Gjerløw, Eilen G Halvorsen og Morten Helminsen.

Forfall: Hanne Holmstrøm Karlsen og representant fra håndball.

#### **Sakliste:**

##### **Vedtaksaker:**

- 23-10 Godkjenning av protokoll fra møte 15. februar
- 23-11 Økonomi
  - Regnskap pr 31.03.2023
  - Fullmaktsmatrise
- 23-12 Styrehonorar
- 23-13 Oppfølging av årsmøte – Håndballstyret
- 23-14 Jan Simensens minnefond
- 23-15 Renholder
- 23-16 Ny hovedvannledning til klubbhuset
- 23-17 Starte opp FFO

##### **Oppfølgingssaker:**

- 21-04 Utvikling av Trondalen
- 21-16 Klubbhåndbøker
- 23-03 Mygame
- 23-05 Utvikling av tomt
- 23-09 Utstyrsavtale

##### **Orienteringssaker:**

- Års kalender
- Orienteringer
- Eventuelt

## **Vedtaksaker:**

**23-10 Godkjenning av protokoll fra møte 15.02.2023;** godkjent 20.02.2023.

### **23-11**

#### **-Økonomi:**

Pr mars er minusresultat NOK 367.000, iflg budsjett skulle vi hatt et overskudd. Mulig årsak: Det er overforbruk på noen lag, med en differanse på ca 200.000. De fleste utgifter har gått ut nå. Vanningsanlegg og solceller er med å tære på egenkapital, det ser allikevel lyst ut. Saldo pr 31.03, kr. 1.432.000.

#### **-Fullmaktsmatrise:**

Gjennomgått og vedtatt, Tormod sender oppdatert matrise til Kjetil

### **23-12 Styrehonorar:**

Hovedstyret ønsker ikke innføring av honorar for styremedlemmer pr nå, det skal ryddes opp i styremedlemmer med kontrakter i gruppestyrene.

### **23-13 Oppfølging av årsmøte – Håndballstyret:**

Håndballstyret mangler leder, 2 styremedlemmer og en representant til valgkomite. Det jobbes videre med saken. Det er et ønske at f.eks leder for gruppestyrer har egen emailadresse i klubben. Det sjekkes pris og behov.

### **23-14 Jan Simensens minnefond:**

Det har kommet forslag til endring i tekst i statuttene, disse ble godkjent. Tekst skal oppdateres og sendes til Kjetil.

### **23-15 Renholder:**

Det blir en delt løsning, mellom eksternt firma og egne ansatte.

### **23-16 Ny hovedvannledning til klubbhuset:**

Eksisterende vannledning er skadet, prisoverslag på ny/utbedret er 60.000 eks mva. styret vedtar utbedring.

### **23-17 Starte opp FFO:**

Klubben skal starte opp FFO etter sommeren 2023. Det skal sendes inn søknad om å bli Telenor Xtra-klubb. Hvis søknaden ikke godkjennes starter GIFFO opp igjen.

## **Oppfølgingssaker:**

### **21-04 Utvikling av Trondalen**

Det jobbes videre med saken vedr. fjellet.

### **21-16 Klubbhåndbøker**

Det jobbes videre og saken avsluttes.

### **23-03 Mygame**

Saken er uaktuell for klubben pga regler og retningslinjer for strømming av kamper.

### **23-05 Utvikling av tomt**

Det jobbes videre med saken og gruppe nedsettes.

### **23-09 Utstyrsavtale**

Det jobbes videre med saken.

Frist for rammer som skal sendes gruppestyrene er neste hovedstyremøte.

### **Orienteringssaker:**

#### **- Årskalender**

Alle medlemmer oppfordres til å lese og se på denne.

#### **- Orienteringer**

Ny kunstgressbane skal stå ferdig til 12 mai. Det jobbes med å fordele treningstider, kamper og bruk.

#### **- Eventuelt**

Til 17. mai er vi meldt på i tog i Fredrikstad sentrum og på Gressvik. Alle medlemmer som har anledning oppfordres til å bli med. Spres i gruppene.

«Stafett for livet» skal igjen arrangeres, lørdag 16.09.23, klubben har allerede et lag påmeldt.

Neste hovedstyremøte er onsdag 24 mai kl. 18:00.

Gressvik, 23.04.2023

Eilen G. Halvorsen.

Referent